
Sammanfattning protokoll

Söderbärke hembygdsförenings styrelsemöte 30 oktober 2023

Under styrelsemötet som hölls i Söderbärke möteslokal rapporterades att insamlingen av
pengar till huvudbyggnadens fönsterrestaureringar hittills gett 6 600 kronor samt att Leader
Bergslagen erbjuder föreningar att söka så kallade föreningscheckar på max 30 000 kronor
per projekt. Styrelsen beslutade att om dessa medel ska sökas är prioriteringen experthjälp för
ordnandet av arkivet.

Fasadrenoveringen ska fortsätta under 2024, gällande fasaden utmed Kyrkogatan. Vi väntas
få sökta bidrag från Länsstyrelsen men för att finansiera fortsatta fasadrenoveringen
beslutades att vi tar ett banklån eftersom bidraget inkommer efter att arbetet är klart.
Äppelträdet, som kallas ”Byträdet”, som planterades i våras i samband med
residenskonstnärens Erik Tylhammars vistelse har nu inför vintern av Olle Ridelius skyddats
med kycklingnät runt om.

Vidare på agendan var planering inför höstfesten den 18 november.
Nästa möte beslutades till den 8 januari 2024.
Sammanfattat av
Anna Falkengren
sekreterare


